
Campusskolens skolebestyrelse 

Dato 28.04.2025 

Tidspunkt  17.30-20.30 

Sted Lærerværelset 

Deltagere SB og ledelse:  
Anette og René 
Evensa, Kirstine, Matilde, Birger, Morten, Julie, Annika  
Lærer rep. Astrid og Jimmi 

Dagsorden  
Tid Punkt/forberedelse Mål med 

punktet  
Ansva

rlig 
Noter til 
referat 

17.30 Check-in: vi synger 
en sang 

Fælleskab, 
energi og 
endorfiner :) 

Anette d 

18.15-
18.17.40 
 

Godkendelse af 
referat og 
dagsorden 

 Kirstine Referatet er godkendt.  

18.20-
18.17.45 

Elevrådet Elevrådet 
orienterer om 
deres arbejde 

Evensa + Aus 
Anette 

Følgende blev drøftet. 
-Skoledagens længde 
Eleverne synes dagene 
bliver for lange efter kl. 14. 
 
-60 min. Vs 45 min: 
Elevbekymring; når vi der 
vi det skal lære på “kun” 
45 min? Ellers overvejende 
gode tilbagemeldinger 
 
-kantinen: hvis kantinen 
skal fungere, skal man ikke 
kunne komme i 365. 
 
-UMR: elevrådet har til 
opgave at vælge en på 
hver årgang. 
 
-ejendomscenteret har sat 
en undersøgelse af 
indeklimaet i gang. Der 
laves en aftale med dem 
 
-forslag om, at elevrådet 
bliver inddraget i, hvordan 
det i et elevperspektiv, 
bliver gode 
skolehjemsamtaler. 
 

-forslag om, at der 
kunne være bind på 
toiletterne, så man ikke 



skulle hente det på 
kontoret. 
 
 

18.30-
19.18.00 

Årsmøde Status for 
planlægning og 
indhold  

Mathilde Der er kommet invitation 
ud til årsmødet d.13.5. Den 
bliver sendt til Jimmi, som 
deler den på FB. 
Praktisk: 
Ann vender tilbage til 
Mathilde med antal af 
tilmeldte. 
Anette tjekker op på om 
multisalen er booket og 
om den klar til lyd.  

19.00-
19.18.15 
 

Spisning og pause  
 

Vi sidder i 
personale-
rummet 
 

  

19.18.35 Sygefravær  Orientering – 
ikke 
debat/komme
n-tarer 

Anette Anette orienterede om 
sygefraværet, 
sammenlignet med de 
senere år. 
Dette punkt genbesøges i 
efteråret. 

      18.45 Klassedannelses-
princippet 

Princip for 
klassedannelse 
200324.pdf 
 
Bordet rundt + 
to minutters 
skrivning 
 
Vi har brug for 
input til et nyt 
princip og vi 
skal have 
nedsat en arb. 
gruppe, som 
udarbejder 
forslag til 
endelige 
principper  
 

Kirstine Anette orienterer om, 
hvordan de kommende 
klasser kommer til at se 
ud. 
Kommende udvalg for 
dannelse af principper for 
klassedannelse. Anette  
Jimmi - tovholder 
Julie 
Birger suppleant. 
(deadline inden uge 42): 
 
 

20.19.30 Kontaktforældre-
møde 

Hvordan 
arbejder vi 
med følgende 
på KF-mødet: 
-Hvordan kan 
underviserne 
bruge 

Anette Hvordan kan underviserne 
bedre bruge 
kontaktforældrene i 
hverdagen? 
Der tænkes at lave en 
evaluering blandt KF` 
Forældrene til kommende 

https://ringstedkommune.sharepoint.com/:b:/s/Skolebestyrelse-Campus/EebCdrXkwI1HuYaiNa1czJYB0OUI1DJV5cs-HtMxzS4AqQ?e=WZnWiu
https://ringstedkommune.sharepoint.com/:b:/s/Skolebestyrelse-Campus/EebCdrXkwI1HuYaiNa1czJYB0OUI1DJV5cs-HtMxzS4AqQ?e=WZnWiu
https://ringstedkommune.sharepoint.com/:b:/s/Skolebestyrelse-Campus/EebCdrXkwI1HuYaiNa1czJYB0OUI1DJV5cs-HtMxzS4AqQ?e=WZnWiu


kontaktforæld
rene mere 
aktivt i 
hverdagen og 
bringe dem i 
spil til 
forældremød
erne i højere 
grad, end blot 
at spørge om 
de har nogle 
punkter til 
dagsordenen
? 
  
-Hvordan 
laver vi de 
fedeste 
forældremød
er, hvor alle 
MÅ deltage?   
 

møde - hvilke modeller har 
vi prøvet og hvad skal vi 
gøre anderledes?  
 
 
Stille skarpt på hvad I som 
KF-forældre synes skaber 
et godt møde.  
Med inspirationen fra 
aftenens oplæg, kan der 
tænkes tanker om hvordan 
det “fedeste” 
forældremøde bliver 
afholdt i kommende 
skoleår. 

.45119.45 Skolemad Endelig 
beslutning 

Anette 
 

4 stemmer for at vi går 
med i ordningen – 1 
stemme imod.  

20.20.00 Skole-udviklings-
samtale 

Overflyvning/p
ræsentation af 
samtalens 
indhold, som 
Kirstine og 
Anette har 
planlagt.  
 
Mulighed for 
input? 
 
Hvem 
deltager? 

Anette og Kirstine Det er d. 17.6 kl. 11.30-
14.30. 
(d. 29.5 sender Anette 
dagsorden) 
Julie og Kirstine og Birger 
deltager fra SKB. 
 
Emner der tænkes at blive 
præsenteret: 

-Trivselsmålinger 
-Data fra terminsprøver 
-Fordele ved en 
overbygningsskole 
-Co-teacing bliver rullet 
tilbage til alle årgange - 
også med fokus på 
feedbackdelen 
 
-Puljetimer som nyt 
initiativ 
-Fokus på lærings og 
børnesyn - kunne der 
også blive et 
supervisionsrum i den 
henseende? 
 



-Kommunikation, 
hvordan får vi 
Campusskolen 
promoveret via sociale 
medier? 
 
Der bliver snakket om 
hvordan programmet 
kan præsenteres og 
hvem vi kan invitere 
med? 
 

20.20.20 Punkter til næste 
møde d. 27/5 
online 

Opfølgning på 
årsmødet 
 
KF-mødet 
 
 

Kirstine -Opfølgning på hvilken 
form 
skoleudviklingssamtalen 
skal foregå i 
-Opfølgning på årsmøde 
-opfølgning på 
kontaktforældremødet 
 
 

2020.25 
 
20.35 
Farvel og 
tak for i 
aften 

Tjek ud  Kirstine  

 

 


